
Mijn reactie op de Overheid op de internetconsultatie Rnb

Om te beginnen vermeld ik dat ik geen jager ben, wel de afgelopen 50 jaar veel in het veld geweest met en 
zonder jager(s).  Daar heb ik grotendeels goede jagers mee gemaakt maar natuurlijk zoals bij alles zitten er 
ook minder goede jagers bij. Maar waarom krijgen zij zoals altijd weer de schuld er wordt vergeten dat zij 
ook hele goede dingen doen. Dat geldt evengoed voor onze boeren zo iets als bloemenranden langs de 
akkers. Opletten tijdens het maaien, het is een schandalige zaak hoe die boeren nu weer zeer blije 
uit/opkopers van de overheid op hun erf krijgen. Natuurlijk is het mooi als boeren hun beheer van de 
landerijen aanpassen voor de uitstoot en dan is het tevens beter ook voor de wildstand.

Waarom kon er vroeger in de velden jaarlijks behoorlijk wild zitten terwijl er ook gejaagd werd, en nu er 
veel minder wild is hebben de jagers het gedaan. Ze presteren het b.v. in Nederland om dan zo de 
vossenjacht te sluiten maar na een paar jaar komen ze er achter dat het geen goede beslissing was omdat 
zelfs onze kippen dood in de ren lagen. In verhouding een kleine groep anti jacht mensen roepen maar wat 
en weten over het algemeen niet waar ze het over hebben maar waarom wordt daar door onze 
besluitnemers zo veel naar geluisterd .

Een aantal zaken waarom al jaren de wildstand afneemt zijn in mijn ogen: De konijnenstand heeft het erg 
zwaar door een paar ziektes, vorig jaar nog mee gemaakt dat er op een bepaald gebied een leuke hoeveel 
konijnen begonnen te komen en toen het echt leuk was lagen ze binnen een paar dagen allemaal dood, 
gewoon omgevallen. En dan was/is er ook de mix, wat ze ook niet overleven.

Voor de haas wordt het lastiger op het open veld, roofvogels, kraaien etc. reigers, de vos, en de laatste 
jaren barst het van de ooievaars die struinen hele grote kale en minder kale akkers af en vreten alles op 
wat ze tegen komen en dus ook jonge haasjes en al wat je bedenken kunt op de akkers. Vooral de ooievaar 
kan met 10 tot 20/30 stuks als soldaten het land afstruinen. Willen we dan nog iets overhouden? Maar we 
houden er van in Nederland: leven en laten leven wie het sterkst en het slimst is blijft over en dat zijn zeker 
niet de pas geborenen.                                                                                                                                                                        
Dan heb ik nog niet genoemd het vele vergif wat overal neer wordt gegooid en gebruikt wordt, ook in de 
landbouw maar nog meer door de industrie. Denk aan de Pfas, denk aan de polder in Z.VL. die niet onder 
water mag door het vergif in de Westerschelde. 25-05-2022 de Hofbar gezien? Het afval van Datasteel mag 
overal gebruikt worden maar het is zo slecht dat er geen onkruid op groeit, zeg dat genoeg over onze 
overheid zijn besluit neming? 

Zo kan ik nog wel een aantal A4 tjes door gaan maar ook hier wordt nooit, (horen we dat niet vaker?) naar 
de mensen in het veld/land geluisterd. Overleg, Overleg en Overleg zouden we dat er ooit in gestampt 
krijgen. En dan natuurlijk overleg met die mensen die er midden in wonen en kennis van hebben niet 
diegenen die aan een bureau zitten.
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